
 
 
  

Nota voor burgemeester en wethouders 
Onderwerp 

Team 
DEV-RM 

Speelgoedmuseum procesvoorstel juni 2018 

1- Notagegevens   

Notanummer 2018-001200 

Datum 19-06-2018 

Programma:   

10 Economie, kunst en cultuur 

Portefeuillehouder Weth. Grijsen 

  
 

 

2- Bestuursorgaan   

[ ]B & W 26-06-2018 

[ ]Raad 04-07-2018 

[ ]Burgemeester -- 

College van B & W   

- Burgemeester - Weth. Kolkman 

- Weth. Grijsen - Weth. Rorink 
 

Besluitenlijst d.d.   d.d.   d.d. 

 [ ]Akkoordstukken -- [ ]Openbaar -- [ ]Besloten -- 
 

  

Routing d.d. 

regiemanager 19-06-2018 

wethouder 20-06-2018 
 

  par. 

[ ]adj.secr. -- 

[X]gem.secr. 20-06-2018 

BIS Openbaar 

Status Definitief2018-06-29 

  

Bijlagen 

  
B & W d.d.: 26-06-2018 
  
Besloten wordt: 

1 Het raadsvoorstel en ontwerp-raadsbesluit procesvoorstel Speelgoedmuseum vast te stellen en aan te 
bieden aan de raad; 

2 de nota en het besluit openbaar te maken. 

  

Financiële aspecten: 

Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 

Begrotingswijziging Nee 

  

Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 

[X] De nota en het besluit openbaar te maken 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  

   

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  

   

[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 

   

[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 

   

  

 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 

Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 

Bekendmaking conform Awb  Nee 

  

ADVIESRADEN: 

Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Nee 



 
  

Toelichting 

Inleiding 

Op 13 juni 2018 is in de raad gesproken over het Speelgoedmuseum. De raad heeft het college gevraagd om te 
komen met een procesvoorstel voor het vervolgtraject. Dat wordt door middel van een raadsvoorstel voorgelegd 
aan de raad. De raad heeft nadrukkelijk te mogelijkheid om te amenderen op het procesvoorstel. 

  
Beoogd resultaat 

In samenspraak met de raad helderheid verschaffen over de vervolgstappen in het proces om te komen tot een 
speelgoedmuseum. En er daarbij voor zorgen dat dit proces geen invloed heeft op de verkoop van Brink70. 

  
Kader 

Alle besluitvorming betreffende het speelgoedmuseum. Deze is weergegeven in het 'Feitenoverzicht 
Speelgoedmuseum, 4 juni 2018' dat aan de orde is geweest tijdens de raadstafel d.d. 13 juni 2018.  

  
Argumenten voor en tegen 

Het college wil in samenspraak met de raad komen tot heldere en duidelijke vervolgstappen in het proces ten 

aanzien van het Speelgoedmuseum. 

  
Extern draagvlak (partners) 

Zowel de raad, Franken Vastgoed, het Deventer Verhaal als andere betrokken partijen hebben behoefte aan 

duidelijkheid over het proces Speelgoedmuseum. 

Daarnaast is het voorgestelde proces in lijn met de verkoopprocedure van Brink70.  

  
Financiële consequenties 

Het door de raad vastgestelde financiële kader is het uitgangspunt. 

  
Aanpak/uitvoering 

Er wordt het  volgende proces aan de raad voorgesteld: 

1. Tijdens de raadstafel van 4 juli wordt door Franken Vastgoed en het Deventer Verhaal hun visie op de 
toekomst van het Speelgoedmuseum gepresenteerd. 

2. Indien de raad van mening is dat de door Franken Vastgoed gepresenteerde optie kansrijk is, kan de 
raad aan het college de opdracht verstrekken om de haalbaarheid van die optie te onderzoeken. 

3. Het college vraagt aan Deventer Verhaal om voor 1 september aan te geven of er nog andere locaties 
voor vestiging van het Speelgoedmuseum aan de Brink in beeld zijn. 

4. De verkoop van Brink 70 verloopt via de daarvoor vastgestelde verkoopprocedure. Er kan geen 
gemeentelijke besluitvorming plaatsvinden over het speelgoedmuseum met betrekking tot Brink70, 
omdat de gemeente binnenkort geen eigenaar meer is. Pas na definitieve verkoop (medio 2019) wordt 
de raad mogelijk gevraagd om een besluit te nemen over vestiging van het Speelgoedmuseum. 

5. Om het Speelgoedmuseum ook in 2019 op de huidige locatie open te houden dient de raad in 
september het besluit te nemen om in 2019 een subsidie ter beschikking te stellen die toereikend is om 
naast de reguliere exploitatie een aantal noodzakelijke investeringen in voorzieningen te doen 

6. In oktober 2018 wordt de raad door het college tijdens een raadstafel geïnformeerd over de stand van 
zaken. 

 


